

Grundejerforeningen Holmehus

Bestyrelsesmøde 26. marts 2025

Nordrupvej 6, Kl. 19:30 – 20:30

Fremmødte: Nicolai, Noah Rebekka, Lars, Malthe (pr telefon)

Dagsorden

1. Referat / Noah
2. Regnskab, forening + vejfonden / Noah
3. Vejfonden / Mette, Malthe
4. Orientering om dialog med PL og Københavns Grundejerforening
5. Drøftelse af og beslutning om proces ift. HOFOR og entreprenør
6. Følgegruppe, kommissorium og mandat
7. Eventuelt

Ad 1: Referat

Der har ikke været nogen kommentarer på sidste referat.

Ad 2: Regnskaber

Siden mødet i januar:

Forening:

Der er udbetalt honorarer, i alt 16.000, og så er der betalt forsikring (2000) og medlemskontingent (14516) til Parcelhusejernes Landsforening. Saldoen er 64.744,50

Vejfond:

Der er betalt sugning af vejbrønde (6612,80) og så er Gendrup blevet betalt for det arbejde de har lavet (6046,88). Saldoen er 1.013.307,53 kr.

Ad 3: Vejfonden

Vi fik en orientering fra Malthe over telefon, da han havde noteret datoen for mødet forkert i kalenderen. Claus fra HOFOR er sat af projektet, da han skal bruges andre steder. Der er kommet en ny projektleder, og de vil gerne mødes med os i bestyrelsen for at snakke om processen.

Vi går efter et møde med dem umiddelbart efter påsken, med bestyrelsen i første omgang. Derefter skal vi have afholdt et orienteringsmøde, og i forbindelse med det skal vi have etableret den følgegruppe, som der er blevet talt om til et par generalforsamlinger. Så hvis man læser det her og har interesse og viden der kan hjælpe i HOFOR-projektet og muligvis en projektering af en mere omfattende renovering af vejene, så er det her i foråret, vi skal bruge dig. Hvis vi forestiller os at vi gerne vil have generalforsamling i juni (inden sommerferien), så skal vi have informationsmøde og etableret følgegruppe i maj. Så lige nu er planen som en tretrinsraket, med indledende møde mellem bestyrelsen og HOFOR i ugen efter påske, et informationsmøde hvor alle medlemmer bliver inviteret i maj og hvor vi hverver medlemmer til en følgegruppe, og så en ekstraordinær generalforsamling, forhåbentlig inden sommerferien.

De vil stadig gerne i gang her i efteråret, vi har ikke modtaget nogen konkrete planer ud over det. Vi skal huske at være opmærksomme på at man ikke kan lægge asfalt hvis det bliver for koldt i vejret.

Ad 4: Dialog med PL og Københavns Grundejerforening

Nicolai har talt med Jørgen fra grundejeren.dk. Foreningslån kan man få gennem PL (de har et samarbejde med Nordea) og ikke grundejeren.dk. Desuden har vi lige betalt for et år mere med PL.

Ad 5: Proces ift. HOFOR og entreprenør

Det tager vi på mødet efter påske og de følgende møder.

Ad 6: Følgegruppe

Det blev behandlet kort under punkt 3.

Ad 7: Eventuelt

Vi blev bedt om at forlade boldklubbens lokaler, så vi afrundede. Noah vil undersøge om man kan bruge et sted på skolen ved hjælp af en adgangskode.